
Några påstår att vi
inte har råd med välfärden 
– men är det sant?

Vår tids ödesfråga är hur vi ska bekosta framtidens välfärd. I 
debatten – bland annat den hyllade Borg-kommissionen i sam-
arbete mellan Arena och Timbro – hävdas att välfärden måste 
privatiseras. Men det är ett i högsta grad ideologiskt vägval vi 
står inför. Vilka tjänar på en sådan utveckling – och vilka är al-
ternativen?
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